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              VERSLAG VAN DE VERGADERING VAN 7 OKTOBER 2010. 

 

Aanwezig: dhr. Tepas; mevr. ten Boekel; dhr. Deekens; dhr. van der Zee; dhr. 

Meijer; dhr. de Wind; dhr. van Ammers; dhr. Landman; mevr. Mooy. 

Afwezig: dhr. Klijn; mevr. Bracht; dhr. van Gaalen; dhr. van Ravenzwaaij; dhr. den 

Hollander. 

Gast: dhr. Baars. 

Omdat dhr. Baars de enige gast vanavond is, mag hij, bij wijze van uitzondering, 

blijven tijdens de gehele vergadering. 

 

Dhr. Tepas opent de vergadering. 

 

Mededelingen. 

Dhr. Tepas moet nog langs de school inzake de tafeltennistafel; 

Dhr. Deekens: de ondernemers zouden eens gevraagd moeten worden over het 

uitstallen van hun waren op de openbare weg. Dhr. Tepas zal een mail sturen aan 

dhr. Tiebie om een afsprak hierover te maken; 

Dhr. Baars voegt hieraan toe dat er ook afspraken gemaakt zijn over het 

parkeren op de voetgangersgedeelte van het Dorpsplein. Er wordt hier 

regelmatig toch geparkeerd. Dhr. Tepas zal dit ook meenemen. 

Het “bloemenmeisje”gaat naar Plein 22; 

Uitloopgroen Franckendaalstraat: de bewoners gaan eerst zelf aan de slag via de 

Omroeper; 

Jeu-de-boulebaan: oproep via de Omroeper heeft goed gewerkt. 

Er is een ontvangstbevestiging binnen van de brief die wij verstuurd hebben over 

de kruising Abbestederweg/Duinweg/Dorpsweg. 

Er is een verslag binnen van de herinrichting van de Jewelweg. 

Bebordingsproblematiek Dorpsplein: heeft een officiële bekendmaking in de 

krant gestaan. 

Dhr. van der Ploeg is gebeld om de mening van de DR over te brengen inzake 

strandslag Voordijk. De Gemeente is dezelfde mening toegedaan (stil strand 

laten). 

Dhr. Tepas is bij de vergadering over de Parkeernota geweest. De norm voor 

Zijpe is omhoog gehaald t.o.v. de landelijke norm. Dit komt omdat er slecht 

openbaar vervoer is; het is een uitgestrekte gemeente; en in kustplaatsen heb je 



  

sowieso meer parkeerplaatsen nodig. Er wordt nu een concept gemaakt en die 

krijgt de DR opgestuurd. 

Dhr. Tepas is ook bij de “Workshop Identiteit Kustplaatsen” geweest. De 

bedoeling is om de identiteit van de dorpen te behouden of terug te halen. 

Hiervoor hebben de deelnemers diverse voorstellen gedaan, per dorp. 

Er is een begroting gevonden: “Onderhoud kunstobjecten”. Hiermee kan 

misschien het beeld van Nic. Jonk wat voor het Dorpshuis stond, gerepareerd 

worden. We houden de vinger aan de pols. Misschien kan er ook een nieuw object 

gekocht worden ter vervanging van de “veren” op de Kiefteglop. 

 

Verslag. 

Goedgekeurd, met dank aan de samensteller. 

 

Werkgroepen. 

Kustverdediging: het budget is klein, wellicht te klein, verder geen nieuws. 

Callantsoog: de staat van onderhoud, de verkeersbewegingen en de verlichting 

van de diverse strandopgangen zien er slecht uit. Dhr. Tepas zal de exploitanten 

eens aanspreken als hij ze tegen het lijf loopt. 

Dhr. Baars vraagt naar de mening van de DR over de parkeergarage onder het 

Dorpsplein. De DR zegt nee. 

Senioren: er zijn de laatste tijd verschillende harde knallen gehoord. Wat was 

dat? Jeugd met vuurwerk, vandalisme dus. 

Communicatie: men weet ons de laatste tijd goed te vinden via de website. Goede 

ontwikkeling!! 

 

Bestemmingsplan Callassande. 

Men wil uitbreiden en er wordt ruimschoots rekening gehouden met 

parkeergelegenheid. De grond is al in eigendom. Wat er precies gaat komen is 

niet duidelijk, er wordt alleen gesproken over “kampeermiddelen”. 

Dhr. Tepas gaat vragen: 

Is het huidige rioolstelsel voldoende voor deze uitbreiding? 

Hoe wordt de verhouding 1:10 gecompenseerd met bouw voor permanente 

bewoning? 

Ligt de behoefte wel voor deze vorm van recreatie? 

Dhr. Tepas zal de mail eerst aan een ieder rondmailen, zodat iedereen er op kan 

reageren. 

 

Post.  

Is aan een ieder rondgemaild. 

Via de site: 



  

Er rijden steeds vaker vrachtwagens via de Patrijzenweg richting het dorp. Dit 

komt omdat dit aangegeven wordt op de diverse routeplanners die gebruikt 

worden. Hier is erg weinig aan te doen. Dhr. van der Zee zal eens zoeken op de 

sites van deze apparaten of er een meldingspunt is voor tips en vragen. 

Voorjaarsoverleg: dit heeft op 12 juli 2010 plaatsgevonden met de wethouder 

Marees. Dhr. Tepas gaat eens nakijken of er een verslag van is. 

 

Rondvraag. 

Dhr. van Ammers: is er sprake van dat “groen moet wijken voor steen” in de 

Parkeernota? Nee, dit is niet aan de orde, het gaat er alleen er om hoeveel 

plaatsen er moeten zijn volgens de gestelde normen. 

Dhr. Deekens: er is al eerder gevraagd om onderborden voor de 

Invalidenparkeerplaatsen, met een maximale parkeertijd. Nu wordt er bij het 

ene bord wel een onderbord geplaatst en bij de ander niet. Dit kan niet. Dhr. 

Tepas zal een mail sturen naar de ambtenaar. 

Vorige week zijn er grastegels gelegd op het parkeerterrein Kiefteglop. Prima, 

want het was erg drassig. 

 

Tot zover het verslag van de vergadering van 7 oktober 2010. 

De volgende vergadering staat gepland voor 3 november 2010. 

Dhr. Landman en mevr. Mooy zullen dan niet aanwezig zijn. Dhr. van Ammers 

neemt de verslaglegging waar. 

 

Callantsoog, 

A. Mooy, 

Secretaris, 

 

15 oktober 2010. 

    

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


